
       

Memoria ANPA.  Curso 2016-2017
 Mércanse libros para a biblioteca do centro, todos eles de lectura obrigatoria.

 Entregamos  na  Biblioteca  Municipal  unha listaxe  cos  libros  de  lectura  que

solicitan no instituto, cando amplían os fondos sempre os teñen en conta.

 Levouse  a  cabo  en  colaboración  co  Concello,  e  baixo  a  supervisión  dunha

nutricionista pagada pola ANPA, o programa de merendas saudables, pensado,

sobre todo, para que ningún alumno quede sen o seu almorzo.

 Solicitouse unha subvención no concello, e foron concedidos 2.000 €, sempre e

cando se poidan xustificar cas correspondentes facturas oficiais e ademais ten

que ser material consumible durante o curso, non valen investimentos.

 Colaboramos  co  magosto  do  instituto  mercando,  asando  e  repartindo  as

castañas.

  Colaboramos co Concurso de Polinomios mercando os trofeos.

 Subvencionouse o transporte nas excursións a todos os socios da ANPA.

 Aportouse a cesta de Nadal e pagamos as rifas da cesta para a excursión de 4°

de ESO.

 Contribuímos cos trofeos dos premios 'Estudo e Deporte' outro ano máis.

 A ANPA fíxose cargo do Banco de Libros.

 En breve haberá un Consello Escolar Municipal. Se queredes que comentemos

algo en especial  podedes  deixar  as  vosas  suxestións na caixa  do correo  da

ANPA.

 Como vén sendo habitual,  mantemos reunións mensuais co Equipo Directivo

nas que nos manteñen informados da marcha do centro. Ademais trasladamos

as nosas inquedanzas como pais e nais das que, estamos seguros, toman nota.

Por iso, calquera suxestión ou queixa que teñades non dubidedes en poñervos

en contacto coa ANPA, podedes estar seguros que a faremos chegar.

Un saúdo,

                   A Xunta Directiva
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Nova Xunta Directiva 
    Como xa vos informamos na última reunión que se celebrou no salón de actos o 

pasado 26 de setembro, a ANPA cambia os seus membros por teren os seus fillos 

finalizados os estudos no centro.

    A nova directiva queda constituida polas seguintes persoas: 

• Manolo Brage Varela – Presidente

• Roberto Martínez Vázquez – Vicepresidente

• Puri Míguez Prieto – Secretaria

• Heidy Valdivia Fernández – Tesoureira 

• Pablo López León – Vogal

• Patricia Rivera Romero – Vogal

• Maria Fariña Vázquez – Vogal

Reunión ANPA

Martes, 24 de outubro
18:05 horas

    Tamén vos informamos que como todos os anos o vindeiro martes, día 24, ás 6.05

da tarde, faremos a reunión no salón de actos. 

    Para calquera cousa que precisedes, tedes o buzón da ANPA, ou tamén podedes ir

o primeiro martes de cada mes ás seis  da tarde ó local do instituto.

    Non queremos rematar sen agradecerlles aos antigos membros da ANPA o seu 

traballo desinteresado grazas ao cal beneficiáronse todos os nosos fillos e fillas.

    Un saúdo,

                   A Xunta Directiva
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